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§ 12  
Nya interpellationer 

 

Följande interpellationer anmäls: 

 

1. Nr 2016:69 av Bo Sundin (M) om Kista Busstorg. RI 

Dnr 107-1411/2016 

2. Nr 2016:70 av Johan Nilsson (M) om kulturskolan. RII 

Dnr 107-1413/2016 

3. Nr 2016:71 av Börje Häggman (M) om det försämrade 

företagsklimatet i Stockholms stad. RI 

Dnr 107-1414/2016 

4. Nr 2016:72 av Dennis Wedin (M) om ökad segregation 

med chockhöjda tomträttsavgälder. RI 

Dnr 107-1415/2016 

5. Nr 2016:73 av Joakim Larsson (M) om chockhöjda 

tomträttsavgälder för alla utom Stockholms stad. RI 

Dnr 107-1416/2016 

6. Nr 2016:74 av Joakim Larsson (M) om ökade 

boendekostnader med chockhöjda tomträttsavgälder. RI 

Dnr 107-1417/2016 

 
Beslut 

1. Interpellationerna får ställas. 

2. Interpellationerna bordläggs. 

 

 

§ 13  
Muntlig frågestund 

 
Fråga nr 1 

Dennis Wedin (M) ställer en fråga om ansvar för staden. 

 

Borgarrådet Wanngård (S) svarar på frågan. 

 
Fråga nr 2 

Ann-Katrin Åslund (L) ställer en fråga om situationen i Spånga 

Tensta. 

 

Borgarrådet Wanngård (S) svarar på frågan.  
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Fråga nr 3 

Per Ossmer (SD) ställer en fråga: Det lär förekomma bad med så 

kallade burkinis i Stockholms simhallar. Hur ser borgarrådet på 

bruket av burkinis i Stockholms simhallar? Skall detta vara 

tillåtet? 

 

Borgarrådet Bjuggren (S) svarar på frågan.  

 
Fråga nr 4 

Christina Linderholm (C) ställer en fråga om Stockholms 

företagsklimat. 

 

Borgarrådet Wanngård (S) svarar på frågan.  

 
Fråga nr 5 

Erik Slottner (KD) ställer en fråga angående effekterna av höjda 

tomträttsavgälder.  

 

Borgarrådet Livh (V) svarar på frågan.  

 
Fråga nr 6 

Markus Nordström (M) ställer en fråga om det fria skolvalet. 

 

Borgarrådet Burell (S) svarar på frågan.  

 
Fråga nr 7 

Björn Ljung (L) ställer en fråga om tomträttsavgälder. 

 

Borgarrådet Livh (V) svarar på frågan.  

 
Fråga nr 8 

Margareta Haglund (SD) ställer en fråga om det kommer att 

byggas nya modulhus för nyanlända i Stockholm. 

 

Borgarrådet Livh (V) svarar på frågan.  

 
Fråga nr 9 

Jonas Naddebo (C) ställer en fråga om stadens råttor. 

 

Borgarrådet Helldén (MP) svarar på frågan.  
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§ 14  
Anmälningar 

 

Skrivelser som har inkommit till kommunfullmäktige under tiden 

den 6 september 2016 – den 26 september 2016 och delgivits 

berörda organ anmäls. 

 

Länsstyrelsen i Stockholms läns beslut den 20 september 2016 att 

utse nya ledamöter och ersättare i kommunfullmäktige för tiden 

till och med den 14 oktober 2018 anmäls. 

 

Stina Bengtsson (C) har utsetts till ny ledamot efter Per Ankarsjö 

(C). 

 

Fredrik Bojerud (C) har utsetts till ny ersättare efter Stina 

Bengtsson (C). 

 

Josefin Salminen (S) har utsetts till ny ersättare efter Sassan 

Alexander Ahklagi (S). 

 

 

§ 15  
Närvaro 

 

Närvaro antecknas enligt, bilaga 1. 

 

 

§ 16  
Justering 

 

Förste vice ordföranden Margareta Björk (M) och andre vice 

ordföranden Mats Berglund (MP) justerar dagens protokoll 

tillsammans med ordföranden Eva-Louise Erlandsson Slorach 

(S). Justering sker den 3 oktober 2016. 

 

  


